
 

 

 

 
 
 

      
 

      
  

    
 

     
 

 
 

    
  

 
 

  
 
 

  

[SKRIV HÄR] 

Fråga till Christine Persson (C) eller annan i ämnet insatt politiker vid RF 2021-06-22 

Företaget Actiway förmedlar friskvårdsbidraget till de anställda och detta skall underlätta 
handhavandet av bidraget. 
Många företag väljer att inte anslutna sig till Actiway då man anser att bolaget tar ut en 
alltför hög provision. 
Detta försvårar för många anställda att välja och få tillträde till önskad friskvårdsaktivitet. 

Min fråga är: 

- Fungerar handhavandet med friskvårdsbidraget och Actiways del i detta 
tillfredställande eller finns förbättringspotential? 

Lars-Erik Olofsson (KD) 

Östersund 17062021- -


